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Anjalankosken aluetoimikunnan kokousmuistio 21.3.2024  

 
Aika: Torstai 21.3.2024 klo 17.00–18.10 
Paikka: Yhteisötila Kamari, Paperitehtaantie 2, 46800 Myllykoski 
 
Läsnä: Uotila Risto, PJ   Läsnä 
 Viitalo Noora, VPJ   Poissa 

Kelloniemi Veli-Pekka, viestintävastaava Läsnä 
Mattila Eero, sihteeri   Läsnä 
Niemelä Saila   Poissa 
Rantamo Tuula   Läsnä etänä 
Raippo Juha    Läsnä etänä 
Siukkola Hannu   Läsnä 

 
 
Kokouksen työjärjestys: 
 

1. Kokouksen avaus 
 
Päätös: Puheenjohtaja avasi kokouksen ja toivotti kokouksessa läsnäolijat edustajat 
tervetulleiksi. Puheenjohtaja totesi kokouksen olevan jo toinen kokous tänä vuonna 
2024. 
 

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 

Päätös: Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja 1.2.2023 
 

Päätös: Hyväksyttiin. 
 

4. Seuraavat kokoukset yhteisötila Kamarissa. Tiistaina 7.5.2024 klo 17.00 
 

Päätös: Hyväksyttiin. 
 

5. Mannerheimin Lastensuojeluliitto toteuttaa tapahtuman ”Koulujen Suuri Lukukisa”  
 
Aluetoimikunnat ovat hyväksyneet mukaan lähdön Koulujen Suuri Lukukisa hankkee-
seen. Lukukisalla kannustetaan lukemiseen. Pienet koulut pärjäävät! Opettajan kan-
nustaminen ja suhtautuminen kisaan on ratkaisevaa. Kokonaiskilpailun voiton vie-
neen Jokelan koulun opettaja, Tapio Lehtinen on Valkealan aluetoimikunnan puheen-
johtaja. Anjalankosken aluetoimikunta myönsi palkintoihin (jotka toimittaa Reuna kirja-
kauppa) suhteessa aluetoimikunnista eniten rahaa, 600 euroa. Palkintojen jako on 
Kouvola päivien yhteydessä 4.5.2024. Puheenjohtaja Risto Uotila jakaa Anjalankos-
ken palkinnon. Kouvolan alueen koulut, jossa luettiin eniten! 
 
ensimmäinen sija: Jokelan koulu 951,70 
toinen sija: Sippolan koulu 780,33 
kolmas sija: Niinistön koulu 577,17 
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Päätös: Puheenjohtaja antoi asiassa raportin. Myönnettiin kirjojen hankintaan 600 eu-
roa. Kirjat hankitaan Kirjakauppa Reunalta. Sippolan koulu saa kirjoja 300 eurolla. 
Tehtaanmäen ja Anjalan toimipisteet saavat kirjoja molemmat 150 eurolla. Hyväksyt-
tiin. 
 

6. Kymijoen rannalla Jokisillantien (Rantatie) siistimishanke. Liitteenä hankesuunni-
telma 

 
Tavoitteet: 
Jokisillantien kaunis Kymijoki näkymä avautuu autoilijoille selvästi nykyistä paremmin. 
Jokisillantie on maisematie, joka vetää puoleensa myös pyöräilijöitä ja kävelijöitä. Sa-
malla se lisää Kouvolan kaupungin imagoa Kymijoen kaupunkina. Kaunis ja hoidettu 
ympäristö edistää myös hyvinvointia. 
 
Toiminta: 
Poistetaan lehtikasvillisuus avoimilta kohdin näkymien avaamiseksi. Jollain kohdin 
voidaan jättää alueelle puuryhmiä estämään jatkossa vesaikon nousua. Isoista män-
nyistä poistetaan vain tienpitoa tms. haittaavat puut. Männiköissä poistetaan lehtipuu-
vesaikkoa. Käsiteltävää jokivarren aluetta on noin kaksi kilometriä. 
 
Nykyinen tilanne: 
Kaunis jokinäkymä jää sankan puuston ja pusikoituneen joen rannan taakse. Kesäi-
sin jokimaisemaa on vaikea havaita pusikoiden lomitse. Osa puista on kallellaan ajo-
radalle ja vaarana on niiden kaatuminen ajotielle. 
 
Jokivarrentien puuston ja pusikoiden harvennusta on yritetty toteuttaa aiemminkin, 
mutta hanke on tyrehtynyt. Harvennusluvan saaminen maanomistajilta on nähty liian 
suureksi työtehtäväksi.  
 
Nyt lupa-asiat hoituvat Anjalankosken aluetoimikunnan organisoimana toimintana, 
niin että maanomistajia tuntevat henkilöt tekevät sen talkootyönä. Myös yhteistyö 
aluetoimikunnan, kaupungin (Kirsi Hokkanen metsäinsinööri) ja Ely - keskuksen 
(Erkki Munter projektipäällikkö) kesken on aloitettu. 
 
TYÖNJAKO 
Aluetoimikunta:                          
- Suunnitelma miltä alueilta puita saadaan ottaa ja mikä olisi alueittainen hakkuu-

/hoitosuunnitelma 
- Maanomistajien suostumukset suunnitelmalle (annetaan valmis suostumuspohja) 
- Rantatörmän raivaus (mihin koneella ei yllä) sekä jälkisiivous.  
 
 ELY-keskus        
- Toteutettava konetyö motolla maantieltä käsin eli ns. reunatyöt ja puiden/risujen 

pois ajo 
- Tavoitteena on tehdä työ moton joukkokäsittelykouralla runsaspuustoisimmissa 

kohdin - mahdollinen ennakkoraivaus. 
- Vakuutukset. 
 
 Kaupunki           
- Alustava työsuunnitelma yhdessä aluetoimikunnan kanssa 

· Kartta- ja maanomistaja-aineisto. 
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Päätös: Hyväksyttiin. Päätettiin varata hankkeeseen Aluetoimikunnan rahaa 1.000 
euroa. Puheenjohtaja ottaa yhteyttä hankkeessa alan yrittäjiin ja rantatörmän raivaus 
sekä jälkisiivous kilpailutetaan. Mikäli yrittäjän kanssa ei päästäisi jälkisiivouksesta 
sopimukseen, niin sen toteuttamiseen pyrittäisiin löytämään järjestö, jolle korvataan 
siivoustyö. 
 

7. Kouvola päivän päätapatumaan kuuluvan Tuure Kilpeläisen konsertin striimaus 
 
Tuure Kilpeläisen konsertin striimaus näytetään suorana Kamarilla järjestettävässä 
yleisötapahtumassa. Kamarin päällystö anoo maksimissaan 400 euron kustannusva-
rausta. Tapahtumassa kävijöille tarjotaan Kouvola leivos ja kahvit (Martat) ja kustan-
nusvaraukseen sisältyy mahdollinen laitevuokra. Saattaa olla, että tarvitaan lisävah-
vistin + kaiutin. 
 
Liitteenä Kouvola päivien suunnittelupalaverin 4.3.2024 pöytäkirja. 
 
Päätös: Hyväksyttiin ja tuetaan kamarin toimintaa 350 eurolla. Äänentoistovaraus 50 
euroa. 
 

8. Saapuneet aloitteet 
 
Kymenlaakson Kylät ry:n Elina Seppäsen anomus järjestyksenvalvojakurssiin. Alue-
toimikunnilta anotaan rahoitusta järjestyksenvalvojakurssiin ja kertauskurssiin. Koulu-
tusta kohdennetaan toiseen turvallisuusteemaiseen projektiin, mutta erinäisien syitten 
takia tuo projekti ei toteudu. Tai aloitus venyy. Nykyään vaatimus on tapahtumissa 2 
järjestyksenvalvojaa/100 henkilöä kohden. 
 
Päätös: Anotun kaltainen rahoitus ei sovellut Aluetoimikuntien päätöksenteon piiriin. 
Rahoitusta ei myönnetä mutta tuetaan kylätoimikuntia muilla tavoin. 
 
Veli-Pekka Kelloniemi antoi raportin selvityksestä, jolla kirjaston kanssa hankitaan Di-
gilaitteet Hyvinvointialueen palveluiden tavoittamiseksi. Hankinnalla halutaan tavoit-
taa etänä digitaaliset hyvinvointipalvelut.  Asiakkaiden on hankinnalla mahdollista 
hyödyntää palveluja etänä. Veli-Pekka Kelloniemi on ollut yhteydessä Hyvinvointialu-
een toimijoihin. Veli-Pekka Kelloniemi kertoi, että vastausta ei ole vielä tullut ja selvi-
tystä jatketaan. 
 
Päätös: Merkittiin selvitys tiedoksi. 

 
9. Muut mahdolliset asiat 

 
- Lehtiartikkeli koiraladusta 
- Aluetoimikuntien puheenjohtajien kokous 15.1.2024. 
- Kamarin päällystön muistio 13.2.2024 
- Järjestöjen uutisinfo 2/2024 
- Aluetoimikunnan hankeseuranta 2024. Budjetissa on varattu 8.405 euroa vuo-

delle 2024. 
- Hidastetöyssy Sairaalankaarelle. Puheenjohtaja on ollut yhteydessä kaupungin 

edustajaan. 
 

Päätös: Merkittiin selvitykset tiedoksi. 
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10. Kokouksen päättäminen 
 

Päätös: Puheenjohtaja päätti kokouksen ja kiitti toimikuntaa aktiivisesta asioiden hoi-
dosta. Puheenjohtaja toivotti aluetoimikunnan jäsenille hyvää talven jatkoa. 
 
Kokoukselle ei ollut muita asioita. Kokous päätettiin klo 18.10. 

 
 

Risto Uotila    Eero Mattila 
Puheenjohtaja   Sihteeri 
risto.uotila1@gmail.com    eeromattila@pp.inet.fi 
  
puh 044 989 8940   puh 0400 551 284  
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